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PROCES‐VERBAL	
AL	ŞEDINŢEI	CONSILIULUI	NAŢIONAL	DE	INTEGRITATE,	

DESFĂŞURATĂ	LA	SEDIUL	AGENŢIEI	NAŢIONALE	DE	INTEGRITATE	
MIERCURI,	23	NOIEMBRIE	2011	

	
	 La	şedinţa	din	data	de	23	noiembrie	2011,	au	participat	următorii	membri	ai	Consiliului	Naţional	de	
Integritate:	
	

Nr.	
crt.	

Entitatea	reprezentată	
MEMBRU	TITULAR MEMBRU	SUPLEANT

Nume	şi	
prenume	

Situaţia	
prezenţei	

Nume	şi	prenume	 Situaţia	
prezenţei	

1. 
Grupul	parlamentar	PSD‐
PC	din	Senat	

TEODOROIU	
Simona‐Maya	 PREZENTĂ	 OPRE	Ancuta	Gianina	 ABSENTĂ	

2. 
Grupul	 parlamentar	 PNL	
din	Senat	

AVRAMESCU	
Arin	Alexandru	 ABSENT	

BOURCEANU	Septimiu	
Sebastian	 ABSENT	

3. Grupul	parlamentar	
PD‐L	din	Senat	

CURT
Cynthia	Carmen	

PREZENTĂ	 STEFANIE	Ileana	Adina ABSENTĂ	

4. 
Grupul	 parlamentar	
UNPR	din	Senat	 SAFTA	Andreea	 PREZENTĂ	

ŞOLGA	
Ion	Constantin	 ABSENT	

5. Grupul	 parlamentar	
UDMR	din	Senat	

PETER	
Zsuzsanna	 PREZENTĂ	 PARA	Lorant	 ABSENT	

6. 
Grupul	 parlamentar	 al	
minorităţilor	 naţionale			
din	Camera	Deputaţilor	

TĂNASE	
Tiberius‐Florin	 PREZENT	 LETEA	Crina	 ABSENTĂ	

7. 
Ministerul	
Justiţiei	 BARAC	Lidia	 PREZENTĂ		 TĂNĂSESCU	Gabriel	 ABSENT		

8. 
Ministerul	
Finanţelor	Publice	

BĂNESCU	Dragoș	
Ionut	 PREZENT	 TEODORU	Daniela		 ABSENTĂ	

9. Asociaţia	Oraşelor	
din	România	

CHIRIŢĂ	
Ionel	

ABSENT	 GHITĂ	Sorin	 ABSENT	

10. Asociaţia	Comunelor	
din	România	

DRĂGHICI	
Emil	

PREZENT	 ENESCU	Elis	Bianca		 ABSENTĂ	

11. 
Agenţia	 Naţională	 a	
Funcţionarilor	 Publici	 –	
înalţi	funcţionari	publici	

BONDI	
Gyongyike	 ABSENTĂ	 DEZSI	Attila	 ABSENT	

12. 
Organizaţiile	
societăţii	civile	

VRABIE
Răzvan	Codru	 PREZENT	 Vacant	 ‐	

13. 
Asociaţia	Municipiilor	
din	România	 LOHAN	Decebal	 ABSENT	

ŢUGUREL	Marius	
Cristian	 ABSENT	

14. 
Agenţia	 Naţională	 a	
Funcţionarilor	 Publici	 –	
funcţionari	publici	

NICULESCU	
Marian	

ABSENT	 Paula	GHITESCU	
COCEA	

PREZENTĂ	

	
Şedinţa	 a	 fost	 condusă	 de	 doamna	 Cynthia	 Carmen	 Curt,	 Preşedintele	 Consiliului	 Naţional	 de	

Integritate.	
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La	 ședință	 a	 participat	 și	 Secretarul	 General	 al	 Agenției	 Naționale	 de	 Integritate,	 domnul	 Horia	
Georgescu.	
	

Doamna	Cynthia	Carmen	Curt,	Președintele	Consiliului	Național	de	 Integritate,	 a	 transmis	membrilor	
Consiliului,	 spre	 aprobare,	 procesul‐verbal	 al	 ședinței	 Consiliului	 din	 data	 de	 31	 octombrie	 2011,	 cu	
următoarele	modificări:		

	
‐ la	 punctul	 2	 se	 va	 înlocui	 „Comisia	 juridică	 de	 numiri”	 cu	 denumirea	 corectă	 „Comisia	 juridică,	 de	
numiri,	disciplină,	imunități	și	validări”;	

‐ 	la	 punctul	 4	 Diverse	 se	 va	 înlocui	 numele	 domnului	 Marton	 Arpad	 cu	 numele	 domnului	 Tudor	
Ciuhodaru.	

	
PROPUNEREA	 A	 FOST	 VOTATĂ	 DE	 CĂTRE	 MEMBRII	 CONSILIULUI	 NAŢIONAL	 DE	 INTEGRITATE	 CU	
UNANIMITATE	DE	VOTURI		
	
	

Doamna	Cynthia	Carmen	Curt	 a	 adus	 la	 cunoştinţa	membrilor	Consiliului	Național	de	 Integritate	 și	 a	
supus	aprobării	Consiliului		punctele	înscrise	pe	ordinea	de	zi	a	şedinţei,	după	cum	urmează:	

	
		

ORDINEA	DE	ZI:	
	

1.	 Informarea	 Consiliului	 Naţional	 de	 Integritate	 cu	 privire	 la	 întâlnirea	 reprezentanţilor	
Consiliului	cu	Delegaţia	Comisiei	Europene	din	data	de	22	noiembrie	2011;	

2.	Informarea	Consiliului	Naţional	de	Integritate	cu	privire	la	participarea	Președintelui	C.N.I.,	în	
data	 de	 22	 noiembrie	 2011,	 la	 lucrările	 comisiilor	 reunite	 ‐	 Comisia	 juridică,	 de	 numiri,	 disciplină,	
imunităţi	 şi	 validări	 și	 Comisia	 pentru	 drepturile	 omului,	 culte	 și	minorităţi	 din	 cadrul	 Senatului	
României;	

3.	Actualizarea	Regulamentului	de	desfăşurare	a	concursului	sau	examenului	pentru	ocuparea	
funcţiilor	de	Preşedinte	şi	Vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate	ca	urmare	a	modificărilor	
aduse	 Legii	 nr.	 176/2010	 privind	 integritatea	 în	 exercitarea	 funcţiilor	 şi	 demnităţilor	 publice,	 pentru	
modificarea	şi	completarea	Legii	nr.	144/2007	privind	înfiinţarea,	organizarea	şi	funcţionarea	Agenţiei	Naţionale	
de	Integritate,	precum	şi	pentru	modificarea	şi	completarea	altor	acte	normative;	

4.	 Informarea	 Consiliului	Naţional	 de	 Integritate	 cu	 privire	 la	 stadiul	 procedurii	 de	 achiziţie	
publică	a	auditului	extern	al	managentului	A.N.I.	pentru	anul	2011;	

5.	Diverse.	
	
ORDINEA	DE	 ZI	A	 FOST	APROBATĂ	 CU	UNANIMITATE	DE	VOTURI	DE	 CĂTRE	MEMBRII	 CONSILIULUI	
NAŢIONAL	DE	INTEGRITATE		
	

Punctul	1		
	
Informarea	 Consiliului	 Naţional	 de	 Integritate	 cu	 privire	 la	 întâlnirea	 reprezentanţilor	

Consiliului	cu	Delegaţia	Comisiei	Europene	din	data	de	22	noiembrie	2011	
	
Referitor	 la	 acest	 punct	 de	 pe	 ordinea	 de	 zi,	 doamna	 Cynthia	 Carmen	 Curt,	 Preşedintele	 Consiliului	

Național	de	Integritate,	a	dat	cuvântul	doamnei	Simona‐Maya	Teodoriu,	pentru	a	prezenta	pe	scurt	concluziile	



	 			 		 		 			 			 		
CCCOOONNNSSSIIILLLIIIUUULLL			NNNAAAŢŢŢIIIOOONNNAAALLL			DDDEEE			IIINNNTTTEEEGGGRRRIIITTTAAATTTEEE			

SSSEEECCCRRREEETTTAAARRRIIIAAATTT			CCCNNNIII		
	

 

		
SSEECCRREETTAARRIIAATTUULL		CCOONNSSIILLIIUULLUUII		NNAAŢŢIIOONNAALL		DDEE		IINNTTEEGGRRIITTAATTEE		
AAddrreessăă::		BB‐‐dduull		LLaassccăărr		CCaattaarrggiiuu		1155,,		ccoodd		ppooşşttaall::		001100666611,,		sseeccttoorr		11,,		BBuuccuurreeşşttii		––		RRoommâânniiaa  
TTeelleeffoonn::		++		4400		337722006699886699;;		ffaaxx::		++		4400		337722006699889988;;		ee‐‐mmaaiill::		sseeccrreettaarriiaatt..ccnnii@@ggmmaaiill..ccoomm;;		wweebbssiittee::		wwwwww..iinntteeggrriittaattee..eeuu																																																																																												
33		//		66		
 

întâlnirii	reprezentanţilor	Consiliului	cu	Delegaţia	Comisiei	Europene.	
	
Doamna	 Simona‐Maya	 Teodoriu	 a	 precizat	 că	 s‐a	 discutat	 despre	mai	 buna	 vizibilitate	 a	 Consiliului	

Național	de	Integritate	în	spațiul public,	modul	în	care	acesta	sprijină	independența	Agenției	sub	toate	aspectele	
ei,	precum	și	consolidarea	rolului	Consiliului	Național	de	Integritate.		

	
De	asemenea,	au	fost	trase	unele	concluzii	ce	au	fost	subliniate	anterior	și	de	către	Consiliu,	în	sensul	că	

au	fost	adoptate	documente	de	către	C.N.I.	în	vederea	sprijinirii	Agenției și au fost purtate discuții referitoare la o 
voce comună cu Agenția în momentul în care apar atacuri la adresa activității acesteia. Pe de altă parte, au mai fost 
discutate aspecte concrete, funcționale, modalitățile prin care Consiliul poate sprijini propunerile de buget ale 
Agenției.	

	
Un	alt	subiect	a	vizat	comisiile	de	pe	lângă	Curțile	de	Apel,	context	în	care	reprezentanții	Ministerului	

Justiției	a	comunicat	faptul	că	sunt	organizate	seminarii	comune	sub	egida	Institutului	Național	al	Magistraturii,	
inspectori	de	integritate	și	magistrați.	

	
Domnul	Secretar	General	Horia	Georgescu	a	ținut	să	precizeze	că	este	vorba	de	o	finanțare	obținută de 

Societatea Academică din România de	 la	 ambasadele	 Marii	 Britanii	 și	 a	 Statelor	 Unite	 ale	 Americii,	 cu	
participarea	unor	experți	formatori	ai		Institutului	Național	de	Magistratură.	

	
Doamna	 Cynthia	 Carmen	 Curt	 a	 concluzionat	 cu	 privire	 la	 acest	 subiect	 arătând	 că,	 din	 discuția	 cu	

Delegaţia	Comisiei	Europene,	a	rezultat	că	membrii	Consiliului	Național	de	Integritate	trebuie	să	fie	mai	activi	
în	spațiul	public	pentru	a	lua	atitudine	față de atacurile asupra	Agenției	Naționale	de	Integritate,	solicitând,	 în	
același	timp,	Agenției	Naționale	de	Integritate	să	semnaleze	Consiliului	problemele	întâmpinate.	
	
	

Punctul	2	
	
2.	Informarea	Consiliului	Naţional	de	Integritate	cu	privire	la	participarea	Președintelui	C.N.I.,	în	data	
de	22	noiembrie	2011,	la	lucrările	comisiilor	reunite	‐	Comisia	juridică,	de	numiri,	disciplină,	imunităţi	
şi	validări	și	Comisia	pentru	drepturile	omului,	culte	și	minorităţi	din	cadrul	Senatului	României	
	

Doamna	Cynthia	Carmen	Curt,	Preşedintele	Consiliului	Național	de	Integritate,	a	arătat	că	principalele	
subiecte	 au	 vizat	 raportul	 instituțional	 și	 constituțional	 între	 Consiliul	 Național	 de	 Integritate,	 Agenția	
Națională	 de	 Integritate	 si	 Senat,	 problemă	 la	 care	 domnia	 sa	 a	 evidențiat	 că	 numai	 Consiliul	 Național	 de	
Integritate	 este	 subordonat	 Senatului	 României,	 Agenția	 Națională	 de	 Integritate	 fiind	 o	 autoritate	
administrativă	autonomă	și,	în	acest	cadru,	raporturile	Senatului	cu	Agenția	să	treacă	prin	Consiliul	Național	de	
Integritate.	

S‐a	stabilit	un	set	de	întrebări	referitoare	la	acitivitatea	A.N.I.,	adresate	de	către	senatorii	din	cele	două	
comisii	 reunite,	 ce	 urmează	 a	 fi	 transmise	 Agenției	 Naționale	 de	 Integritate	 prin	 Consiliul	 Național	 de	
Integritate	și, de asemenea, un	punct		de	vedere	asupra	modalității de punere în executare a hotărârii Înaltei Curți 
de Casație și Justiție privind raportul	 Curții	 de	 Conturi.	 În	 acest	 cadru,	 doamna	 Cynthia	 Carmen	 Curt	 roagă	
Agenția	Națională	de	Integritate	să	analizeze	măsura	în	care	poate	să	răspundă	la	aceste	întrebări,	precizând	că	
s‐a	stabilit	o	nouă	ședință	a	celor	două	comisii	ale	senatului	pentru	data	de	6	decembrie	2011. 

Domnul	 Secretar	 General	 Horia	 Georgescu	 a	 precizat	 că	 Agenția	 Națională	 de	 Integritate	 va	 formula	
răspunsuri	doar	dacă	întrebările	sunt	formulate	formal	și	cu	întrebări	clare.		
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Doamna	Cynthia	Carmen	Curt	a	solicitat	eventualele	comentarii	și	sugestii	referitoare	la	subiectul	mai	
sus	prezentat.	

	
Domnul	Răzvan	Codru	Vrabie	a	 întrebat	dacă	se	știe	când	este	prevăzut	să	se	adopte	 legea	bugetului	

pentru	ca	reprezentanții	Consiliului	Național	de	Integritate	să	poată	sprijini	solicitările	Agenției	și	să	prevină	
eventualele	tensiuni	cu	privire	la	desfășurarea	concursului	pentru	președinte	și	vicepreședinte	al	A.N.I.		

Pe	 această	 cale,	 domnul	 Secretar	General	Horia	Georgescu	a	 adresat	 rugămintea	 către	 reprezentanții	
grupurilor	 parlamentare	 din	 Parlament	 să	 sprijine	 adoptarea	 bugetului	 Agenției	 Naționale	 de	 Integritate,	
pentru	că,	 în	 forma	 în	 care	 se	discută	 la	Guvern,	bugetul	Agenției crește în mod efectiv cu 67%, precizând,	 în	
același	 timp,	 că	 anul	 viitor	 se	 așteaptă,	 în	 contextul	 electoral,	 triplarea	 volumului	 de	 declarații	 de	 avere	 și	
interese	ce	vor	fi	procesate.		În	acest	context,	domnul	Secretar	General	Horia	Georgescu	precizează	faptul	că	a	
fost	demarat	un	proiect	pe	fonduri	structurale,	care	este	finanțat,	ulterior,	făcându‐se	decontarea	cu	Bruxell‐ul.			

	
De	asemenea,	a	precizat	 că	posturile	de	președinte	și	vicepreședinte	sunt	 finanațate,	 în	plus,	Agenția	

Națională	de	Integritate	urmând	să	solicite	derogare	de	la	aplicarea	O.U.G.	34/2009	cu	privire	la	reglementarea	
unor	măsuri	 financiar‐fiscale,	 	 în	vederea	angajării	a	 zece	 inspectori	de	 integritate	și	a	unui	 consilier	 juridic,	
având	în	vedere	volumul	de	lucru	existent.	

	
		
Punctul	3	
	

3.	 Actualizarea	 Regulamentului	 de	 desfăşurare	 a	 concursului	 sau	 examenului	 pentru	 ocuparea	
funcţiilor	de	Preşedinte	şi	Vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate	ca	urmare	a	modificărilor	
aduse	 Legii	 nr.	 176/2010	 privind	 integritatea	 în	 exercitarea	 funcţiilor	 şi	 demnităţilor	 publice,	 pentru	
modificarea	şi	completarea	Legii	nr.	144/2007	privind	înfiinţarea,	organizarea	şi	funcţionarea	Agenţiei	Naţionale	
de	Integritate,	precum	şi	pentru	modificarea	şi	completarea	altor	acte	normative	

	
Doamna	 Cynthia	 Carmen	Curt,	 Preşedintele	 Consiliului	Național	 de	 Integritate,	 a	 adresat	 rugămintea	

domnului	Drăghici	Emil,	membrului	supleant,	cât	și	Secretariatului	Consiliului	de	a	actualiza	Regulamentul	de	
desfăşurare	a	concursului	pentru	ocuparea	funcțiilor	de	Preşedinte	şi	Vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	
Integritate,	 până	 la	 ședința	 viitoare	 a	 Consiliului	 Național	 de	 Integritate,	 subiectul	 fiind	 reluat	 la	 sfârșitul	
ședinței.	

	
	
Punctul	4	
	

4.	Informarea	Consiliului	Naţional	de	Integritate	cu	privire	la	stadiul	procedurii	de	achiziție	publică	a	
auditului	extern	al	managentului	A.N.I.	pentru	anul	2011	
	

Domnul	 Secretar	 General	 Horia	 Georgescu	 a	 adus	 la	 cunoștința	 membrilor	 Consiliului	 Național	 de	
Integritate	că	procedura	de	achiziție	publică	a	auditului	extern	al	managentului	Agenției	pentru	anul	2011	a	
fost	lansată,	publicată	în	SEAP	și	pe	site‐ul	Agenției	Naționale	de	Integritate,	cu	toate	documentele	aferente.	
	

Punctul	5.	Diverse		
	

Referitor	 la	 solicitarea	 transmisă	 de	 către	 domnul	 Lakatos	 Petru,	 domnul	 Secretar	 General	 Horia	
Georgescu	a	arătat	Consiliului	Național	de	 Integritate	 că,	din	perspectiva	 legii	de	organizare	 și	 funcționare	 a	
Agenției	 Naționale	 de	 Integritate,	 nu	 se	 pot	 comunica	 date	 ce	 țin	 de	 activitatea	 operațională	 a	 acesteia,	
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răspunsul	formulat	de	către	Agenție	fiind	transmis	formal	prin	Secretariatul	Consiliului	Național	de	Integritate.	
	
Doamna	Cynthia	Carmen	Curt	a	întrebat	membrii	Consiliului	Național	de	Integritate	dacă	au	întrebări	

suplimentare	pentru	Secretarul	General	al	Agenției	Naționale	de	Integritate.	
	
Doamna	Simona‐Maya	Teodoriu	i‐a	solicitat	domnului	Horia	Georgescu,	Secretarul	General	al	Agenției	

Naționale	de	Integritate,	mai	multe	detalii	despre	proiectul	pe	fonduri	structural,	mai	sus	menționat. 
	
Domnul	 Secretar	 General	 Horia	 Georgescu	 a	 informat	 membrii	 Consiliului	 Național	 de	 Integritate	

despre	un	proiect	în	valoare	de	patru	milioane	de	euro,		care	presupune	mai	multe	module,	printre	care:		
- analiza	automată	a	datelor;		
- declarații	electronice	de	avere	și	interese;	
- o	componentă	de	training	pentru	certificarea	inspectorilor	de	integritate	ca	investigatori	financiari	

internaționali	 și	 încă	alte	 câteva	elemente	pentru	a	 îmbunătăți și definitiva Sistemul	 informatic	al	
Agenţiei	Naționale	de	Integritate.	

	
Doamna	 Cynthia	 Carmen	 Curt	 a	 precizat	 că,	 în	 ședința	 comisiilor	 reunite	 din	 data	 de	 22	 noiembrie,	

Comisia	 juridică,	 de	 numiri,	 disciplină,	 imunităţi	 şi	 validări	 și	 Comisia	 pentru	 drepturile	 omului,	 culte	 și	
minorităţi	 din	 cadrul	 Senatului	 României,	 referitor	 la	 partea	 de	 prevenție,	 a	 subliniat	 faptul	 că	 Agenția	 a	
publicat	un	Ghid	de	completare	a	declarațiilor	de	avere	și	de	interese.	

	
Domnul	 Horia	 Georgescu	 a	 precizat	 că	 acest	 ghid	 este	 actualizat	 anual	 și	 că,	 până	 în	 prezent,	 s‐au	

desfășurat	 traininguri	 cu	 400	 funcţionari	 care	 au	 atribuţii,	 ca	 persoane	 responsabile,	 cu	 implementarea	
prevederilor	 legale	 privind	 declaraţiile	 de	 avere	 şi	 declaraţiile	 de	 interese	 în	 cadrul	 entităților	 în	 care	
persoanele	au	obligaţia	de	a	depune	aceste	declarații.	

	
De	 asemenea,	 domnul	 Horia	 Georgescu	 a	 menționat că	 sunt	 efectuate	 traininguri,	 ca	 și	 activitate	

complementară,	 cu	 procurorii	 şi	 judecătorii	 de	 la	 nivelul	 Curţilor	 de	 Apel,	 care	 fac	 parte	 din	 comisiile	 de	
cercetare,	traininguri	care	sunt	în	plină	desfăşurare	şi	care	vor	cuprinde	toate	comisiile	de	pe	lângă	Curţile	de	
Apel,	 precum	și	 toți	 inspectorii	 de	 integritate.	Domnul	Horia	Georgescu	 a	precizat	 că,	 la	nivelul	Agenției,	 s‐a	
îmbunătățit	mult	activitatea	de	verificare.	Totodată,	a	menționat		că	urmează	să	se	obţină	de	la	Banca	Mondială	
finanţare	 pentru	 un	 studiu	 independent	 privind	 zonele	 de	 risc	 şi	 zonele	 vulnerabile	 referitor	 la	 asigurarea	
integrităţii,	în	special	pe	zona	conflictelor	de	interese,	incompatibilităților şi	averilor	nejustificate.		
	

Domnul	 Secretar	 General	 al	 Agenției	 a	 informat	 membrii	 Consiliului	 Național	 de	 Integritate	 despre	
Protocolul	încheiat	cu	Parchetul	de	pe	lângă	Înalta	Curte	de	Casație	și	Justiție	ca	urmare	a	situației	apărute	în	
urma	 Deciziei	 privind	 inadmisibilitatea	 plângerilor	 formulate	 de	 Agenția	 Națională	 de	 Integritate.	 Acest	
protocol	va	permite	analizarea	la	nivelul	Parchetului	de	pe	lângă	Înalta	Curte	de	Casație	și	Justiție	a	cazurilor	
evaluate	de	Agenția	Națională	de	Integritate.	

	
Doamna	 Lidia	 Barac	 a	 întrebat	 despre	 iniţiativa	 domnului	 senator	 Emilian	 Frâncu,	 întrebare	 la	 care	

domnul		Secretar	General	Horia	Georgescu	a	răspuns	ca	s‐au	discutat	mai	multe	amendamente,	dar	se	asteaptă	
dezbaterea	 ce	 urmează	 a	 avea	 loc	 la	 Senat	 în	 perioada	 imediat	 următoare.	 Domnul	 Secretar	 General	 Horia	
Georgescu	solicită	reprezentanților	grupurilor	parlamentare	sprijin	în	procesul	legislativ	al		Agenţiei.	

	
Lipsa	 cvorumului	 înregistrată	 la	 un	 moment	 dat,	 în	 cursul	 ședinței,	 datorită	 plecării	 domnului	 Emil	

Drăghici,	a	fost	acoperită	de	sosirea	doamnei	Paula	Ghitescu	Cocea.	
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Consiliul	 Național	 de	 Integritate	 a	 pus	 în	 discuție	 organizarea	 concursului	 sau	 examenului	 pentru	
ocuparea	 funcţiilor	 de	 Preşedinte	 şi	 Vicepreşedinte	 ai	 Agenţiei	 Naţionale	 de	 Integritate	 ca	 urmare	 a	
modificărilor	 aduse	 Legii	 nr.	 176/2010,	 concluzionându‐se,	 astfel,	 că	 este	 necesară	 actualizarea	
Regulamentului	 de	 desfăşurare	 a	 concursului	 sau	 examenului	 pentru	 ocuparea	 funcţiilor	 de	 preşedinte	 şi	
vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate.	

	
Doamna	Cynthia	Carmen	Curt,	Președintele	Consiliului	Național	de	Integritate,	a	propus	ordinea	de	zi	

pentru	ședința	următoare,	astfel:		
	

1.	Regulamentul	de	organizare	și	funcționare	a	Consiliului	Național	de	Integritate;	
2.	Regulamentul	 de	 desfăşurare	 a	 concursului	 sau	 examenului	 pentru	 ocuparea	 funcţiilor	 de	

preşedinte	şi	vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate;	
3.	Calendarul	desfășurării	concursului	sau	examenului	pentru	ocuparea	funcţiilor	de	preşedinte	

şi	vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate;	
4.	 Constituirea	 comisiilor	 pentru	 concursul	 sau	 examenul	 pentru	 ocuparea	 funcţiilor	 de	

preşedinte	şi	vicepreşedinte	ai	Agenţiei	Naţionale	de	Integritate;	
5.	Diverse.			

	

PROPUNEREA	 A	 FOST	 VOTATĂ	 CU	 UNANIMITATE	 DE	 VOTURI	 DE	 CĂTRE	 MEMBRII	 CONSILIULUI	
NAŢIONAL	DE	INTEGRITATE		

	
S‐a	 propus	 ca	 următoarea	 ședință	 a	 Consiliului	 Național	 de	 Integritate	 să	 aibă	 loc	 miercuri,	 07	

decembrie	2011,	ora	10,00.	
	
	

	
	

Cynthia	Carmen	CURT,	
	
	

Preşedinte,	
Consiliul	Naţional	de	Integritate	


